
 

 

 
Vážený pan 
Bc. Martin Slabý 
člen ZMČ Praha 5 
 

V Praze dne 9. prosince 2020 

 

Odpověď na interpelaci ze 13. zasedání Zastupitelstva městské části Praha 5 dne 10.11.2020 

 

Vážený pane zastupiteli, 

reaguji na Vaši interpelaci, kterou se dotazujete na skutečnosti týkající se snížení počtu 

systemizovaných míst na pracovišti sekretariátu uvolněných členů Rady. 

Jistě víte, že do mé gesce spadají finance a příprava rozpočtu. V rámci přípravy rozpočtu na rok 2021 

byly postupně probírány všechny kapitoly rozpočtu se všemi vedoucími příslušných Odborů. Tedy i 

Odbor Kanceláře tajemníka, v té době vedený paní tajemnicí, nevyjímaje. Snížený počet 

systemizovaných míst z počtu 345 na 342 je tedy dílčím výsledkem snahy hledat běžné úspory i 

v oblasti personálního obsazení.  

Další důvody, které vedly k tomuto rozhodnutí lze dohledat v důvodové zprávě v materiálu RMČ ze dne 

21.10.2020 pod číslem 40/45 a v žádném případě nejsou osobní. 

Dle mého názoru je irelevantní srovnávat kalkulaci mzdových nákladů a nákladů na opravy a úpravy 

kancelářských prostor a to zejména z důvodu odlišných rozpočtových položek. Podrobné kalkulace 

(včetně faktur) úprav kancelářských prostor jsou k dispozici u vedoucího Odboru Kanceláře městské 

části pana JUDr. Viglaského, který je Vám plně k dispozici.  

 

S pozdravem 

Viktor Čahoj, radní MČ Praha 5 


